
Zápis č. 2/2/2017 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
zo 14. februára 2017 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Neprítomný:  
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Lukáš Diko – riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Miesto konania: zasadačka GR RTVS, Mýtna 1, Bratislava, SRo 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 12/2017: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Voľba predsedu a podpredsedu Rady RTVS  
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6. Správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za II. polrok 2016 (vrátane správy o 
hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za IV. štvrťrok 2016) (spravodajcovia M. Kákoš, I. Nagy, P. Kubica) 

7. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 
2016 (spravodajca P. Kubica) 

8. Návrh Dodatku č. 5A na rok 2017 k Zmluve so štátom na roky 2013 – 2017 
(spravodajca P. Kubica) 

9. Prehľad súdnych sporov RTVS (spravodajca D. Soukeník) 
10. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (D. Hushegyiová a Ľ. 

Guman) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne  

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 



Strana 2 z 7 
 

2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesení č. 7/2017 a 10/2017. Prvé z nich sa týka uznesenia ohľadom opatrení 
vyplývajúcich zo správ komisií ohľadom spravodajstva RTVS a plnia sa priebežne a druhé sa 
týka doručenia správy rady o činnosti do VKM, termín je zajtra a správa bude doručená spolu 
aj s dnes prerokovanou správou RTVS. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 13/2017 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

1.  Nevyhodnocuje sa.  

2.  Nevyhodnocuje sa.  

3.  Nevyhodnocuje sa.  

4.  Nevyhodnocuje sa.  

5.  Nevyhodnocuje sa.  

6.  Nevyhodnocuje sa.  

7.  Plní sa priebežne. Komisie - opatrenia 

8.  Nevyhodnocuje sa.  

9.  Nevyhodnocuje sa.  

10.  Plní sa priebežne. Správa Rada RTVS – doručenie do VKM 

11.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Voľba predsedu a podpredsedu Rady RTVS 
I. Gallo skonštatoval, že na tomto rokovaní je potrebné zvoliť predsedu aj podpredsedu Rady 
RTVS. Jemu ako predsedovi funkčné obdobie skončí 20.2.2017 a z toho vyplýva jasná 
potreba voľby. Za podpredsedu Rady RTVS je momentálne zvolený M. Kákoš a ten má 
mandát až do 28.9.2017. Po konzultácii s predsedom DK D. Soukeníkom však zastáva 
názor, že tým, že mu 10.2. skončilo funkčné obdobie, skončil mu aj mandát podpredsedu 
rady. To, že bol zvolený opätovne je síce pravda, ale myslím, že by bolo právne čisté, aby 
bol podpredseda nanovo volený.  
Tajomník Rady RTVS odcitoval z rokovacieho poriadku všetky odstavce týkajúce sa voľby 
predsedu a podpredsedu Rady RTVS. 
Ľ. Guman navrhol za predsedu Rady RTVS I. Galla. 
D. Hushegyiová navrhla za podpredsedu Rady RTVS M. Kákoša. 
I. Gallo aj M. Kákoš prijali kandidatúru.  
 
Zápis z voľby predsedu Rady RTVS: 
Počet vydaných lístkov: 9 
Počet odovzdaných lístkov: 8 
Počet hlasov I. Gallo: 8 
Počet neodovzdaných lístkov: 1 
 
Zápis z voľby podpredsedu Rady RTVS: 
Počet vydaných lístkov: 9 
Počet odovzdaných lístkov: 8 
Počet hlasov M. Kákoš: 8 
Počet neodovzdaných lístkov: 1 



Strana 3 z 7 
 

Tajomník Rady RTVS vyhlásil výsledky voľby, za predsedu Rady RTVS bol zvolený I. Gallo 
a za podpredsedu Rady RTVS M. Kákoš. 
 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 14/2017 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
predsedu Rady RTVS na funkčné obdobie od 21.2.2017 do 20.2.2019 Mgr. Igora Galla. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 15/2017 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
podpredsedu Rady RTVS na funkčné obdobie od 14.2.2017 do 13.2.2019 Mgr. Martina 
Kákoša. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
V. Mika informoval o účasti na rokovaní VKM v súvislosti s kauzou „sms správ“. 
Skonštatoval, že rokovanie bolo dlhé a takmer každý člen výboru využil svoj priestor a on 
odpovedal a všetky otázky. Atmosféra bola vecná a neodchádzal z trpkým pocitom.  
M. Kákoš uviedol, že debata bola aj v širšom kontexte o stave mediálneho prostredia na 
Slovensku. Správy od rady VKM vzal na vedomie. Informoval, že VKM prijal uznesenie, že 
rada má predložiť do 15.4. komplexnú správu o Sekcii spravodajstva, športu a publicistiky.  
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika konštatoval, že RTVS plní záväzné ukazovatele rozpočtu: 
„Celkové výdavky RTVS k 31.1.2017 predstavovali sumu 6,68 mil.€, t.j. 5,16 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 6,37 mil.€ - plnenie na 
5,15 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,24 mil. € - plnenie na 4,24 % a celkový prebytok 
bol vo výške 39,99 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
V. Štofaník skonštatoval, že podľa najnovšieho prieskumu počúvanosti si programové služby 
SRo udržujú svoju výkonnosť. Informoval o najbližších programových plánoch. 
T. Búza uviedol, že zákonné povinnosti si STV plní. STV pripravuje niekoľko eventov, 
napríklad priamy prenos z opery, OTO a pod.   
L. Diko, za spravodajstvo RTVS, informoval, že v januári sa vysielalo v štandardnom režime. 
Oproti roku 2012 je viac ako dvojnásobný nárast divákov.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 16/2017 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo informoval, že nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Podrobne informoval o jednotlivých verejných 
obstarávaniach.  
P. Kubica uviedol, že DK sa zaoberala uvedenými verejnými obstarávaniami.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 17/2017: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
V. Mika odprezentoval ostatné predložené zámery. 
P. Kubica informoval, že DK prerokovala jednotlivé zámery.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2017: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
M. Kabát uviedol, že DK si prechádzala jednotlivé zmluvy a z ich pohľadu to bolo v poriadku.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica , I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za II. polrok 2016 (vrátane 

správy o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a 
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televízie Slovenska za IV. štvrťrok 2016) (spravodajcovia M. Kákoš, I. Nagy, P. 
Kubica) 

V. Mika odprezentoval predloženú správu. Pripomenul, že to bol rok 60/90 výročia, spomenul 
nárast divákov, úspešné športové vysielanie a veľa významných ocenení. Uviedol, že 
záväzné ukazovatele rozpočtu boli za IV. štvrťrok dodržané. 
P. Kubica, za ekonomickú časť uviedol, že pri výbere úhrad sa podarilo prektočiť plán 
a odporúča prijať túto správu.  
I. Nagy za rozhlasovú časť uviedla, že veľký dôraz sa kládol na predsedníctvo SR v Rade 
EÚ a dominovalo aj športové vysielanie. Promptne sa reagovalo aj na nečakané udalosti. 
Vyzdvihla vysielanie v súvislosti s úmrtím M. Kováča.  
M. Kákoš v oblasti televízneho vysielania uviedol, že správa potvrdzuje kontinuálne 
postavenie RTVS, rast dôveryhodnosti a sledovanosti. Kondícia RTVS, v ekonomickej aj 
programovej oblasti, sa javí ako najlepšia za posledné roky. Z prieskumov vyplýva rastúci 
výkon programových služieb. RTVS sa venovala všetkým dôležitým udalostiam v 2. polroku. 
Pri hodnotení výkonu STV môže Rada RTVS koštatovať naplnenie atribútov verejoprávnosti. 
Chýba mu vo vysielaní STV viac hudobných formátov.  
V. Mika uviedol, že je vo výhľade jeden hudobný formát, ale je to otázka budgetu v budúcom 
období.  
J. Chudík uviedol, že v rámci súčasných finančných možností je oprávnené hodnotiť 
pozitívne. Pokiaľ sa nenaplní zmena financovania, tak sa niektoré výzvy na nové formáty 
nenaplnia.  
I. Gallo uviedol, že v zmysle uznesenia č. 21/2012 je potrebné pri tomto bode aj prerokovať 
odmenu GR RTVS. 
J. Chudík si myslí, že vzhľadom na pozitívne hodnotenie navrhuje odmenu vo výške 100%. 
I. Gallo po prestávke predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2017: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za II. polrok 2016, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za IV. štvrťrok 2016 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 15.02.2017  
Z: predseda Rady RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 21/2017: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2016 
vo výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. 

polrok 2016 (spravodajca P. Kubica) 
V. Mika odprezentoval predložený materiál, ktorý obsahoval aj základné finančné parametre: 
Reálny výber úhrad 2016    78 263 511 EUR  
Upravený plán výberu úhrad 2016   78 100 000 EUR  
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Reálny výber úhrad 2015   75 172 390 EUR  
Reálny výber úhrad 2014    71 109 931 EUR 
 
Výber úhrad 2016 voči upravenému plánu:   + 163 511 EUR  
Výber úhrad 2016 voči 2015:    + 3 091 121 EUR 
Výber úhrad 2016 voči 2014:    + 7 153 580 EUR 
 
P. Kubica uviedol, že DK sa pravidelne zaoberá výberom úhrad.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 22/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 2016. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica,  

D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Návrh Dodatku č. 5A na rok 2017 k Zmluve so štátom na roky 2013 – 2017 

(spravodajca P. Kubica) 
V. Mika uviedol, že tento dodatok rozširuje zmluvu so štátom o ďalšie dva formáty. 
P. Kubica uviedol, že DK odporúča tento dodatok na schválenie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 5A na rok 2017 k Dodatku č. 5 
MK - 120/2016/M na rok 2017 k Zmluve č. MK - 138/2012/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2013-2017. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Prehľad súdnych sporov RTVS (spravodajca D. Soukeník) 
V. Mika uviedol, že celkový objem súdnych sporov RTVS v období 2012 – 2016 z pohľadu 
celkových žalovaných súm klesol na 10% pôvodnej výšky.  
I. Gallo a V. Mika navrhli ďalšie prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime, keďže ide 
o živé spory. 
I. Gallo po neverejnej časti predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Prehľad súdnych sporov RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 / M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (D. 

Hushegyiová a Ľ. Guman) 



Strana 7 z 7 
 

T. Búza uviedol, že sledovanosť bola najvyššia za posledných 6 rokov, Dvojka bola podľa 
prieskumov kanál, ktorému bola nameraná najvyššia spokojnosť. Upozornil, že budúci rok už 
nebude vlastná nová vianočná rozprávka, pretože na ňu nie sú financie.  
D. Hushegyiová hodnotí vianočnú štruktúru pozitívne. Spýtala sa na sledovanosť adventných 
koncertov a konštatovala, že národnostný divák ostal opäť bez relácie. 
T. Búza uviedol, že adventné koncerty boli na úrovni minulých rokov, čo sa sledovanosti 
týka. Mali dobré ohlasy aj čo sa týka ich kvality. K národnostnému vysielaniu uviedol, že sa 
tento rok vysielala omša z Maďarska pri 500. výročí reformácie a tým sa kapacity vyčerpali.  
J. Chudík uviedol, že RTVS bojovala s rozprávkami, ktoré sama vyrobila, kým ostatné 
televízie išli s kúpenými kinofilmami a o to viac si váži, ako STV obstála.  
Ľ. Guman uviedol, že programovou dominantou boli adventné koncerty. S veľkým ohlasom 
sa stretla aj repríza Pána prsteňov. Ocenil aj sviatočné vydania bežných programov. Doplnil 
aj hodnotenia jednotlivých programových služieb.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej 
štruktúry RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval o sťažnostiach, ktoré boli doručené na sekretariát rady a s členmi rady sa 
dohodli na spôsobe odpovedania. 
 
13. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 21.2.2017. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 

http://www.rtvs.sk/

